
 

 

 

Zápis ze zasedání Akademického senátu FES dne 26. února 2024 

Přítomni: JUDr. Martin Šmíd, Ph.D., Ing. Irena Honková, Ph.D., RNDr. Ing. 

Oldřich Horák, Ph.D., doc. Ing. Michaela Kotková Stříteská, Ph.D., Mgr. Jan 

Mandys, Ph.D., Ing. Josef Novotný, Ph.D., Mgr. Pavel Sedlák, Ph.D., PaeDr. 

Alexandr Šenec, Mgr. David Zapletal, Ph.D., Ing. Anna Dvořáková, Ing. Nikola 

Soukupová, Bc. Tomáš Chrastina, Soňa Mrázková 

Omluveni: doc. Ing. Robert Baťa, Ph.D., František Kvapil 

Hosté: prof. Ing. Jan Stejskal, Ph.D., prof. Ing. Jitka Komárková, Ph.D., doc. Ing. 

et Ing. Renáta Myšková, Ph.D., doc. Ing. Hana Kopáčková, Ph.D. 

 

Na začátku přítomno 13 z 15 senátorů. 

AS FES je usnášeníschopný. 

 

Pozvánka na zasedání AS FES rozeslána    14. února 2024 

Materiály k projednání na zasedání rozeslány   14. února 2024 

 

Program: 

1. Schválení programu zasedání. 
2. Souhlas se jmenováním členů Vědecké rady FES. 
3. Informace o změnách ve studijních programech. 
4. Různé. 

 

Předseda AS FES dr. Šmíd zahájil zasedání a pozdravil přítomné. Následně ověřil 

účast přítomných senátorů.  

 

1. Schválení programu zasedání  

Dr. Šmíd stručně představil navržený program zasedání. K programu neměl 

nikdo žádné připomínky.  

Poté proběhlo hlasování.  

Usnesení: Akademický senát Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice 

schvaluje program zasedání v předloženém znění.  

Hlasování: 13 – 0 – 0 (pro – proti – zdrželi se).  

Usnesení bylo přijato.  

 



 

 

2. Souhlas se jmenováním členů Vědecké rady FES  

Děkan prof. Stejskal představil předkládaný bod. Uvedl, že navrhuje jmenovat 

vědeckou radu fakulty v předkládaném složení. Vysvětlil některé změny ve 

složení vědecké rady a doplnil, že nově budou externími členy také vybraní 

odborníci z praxe. Složení vědecké rady by také mělo reflektovat také snahu o 

získání práva vést habilitační řízení v oboru ekonomika a management. 

Dr. Šmíd položil dotaz ohledně funkcí navrhovaných externích členů vědecké 

rady (u minulé vědecké rady bylo u podstatné části externích členů uvedeno, že 

se jedná o děkany či jiné funkcionáře svých domovských fakult a škol). Děkan 

vysvětlil, že funkce u navrhovaných členů nejsou uvedeny jednak z důvodu jejich 

častých změn, jednak proto, že děkani ekonomických fakult se nyní pravidelně 

potkávají v rámci Asociace děkanů ekonomických fakult, a tedy odpadá potřeba 

jmenovat se kvůli setkáním navzájem do vědeckých rad. 

 

Poté proběhlo tajné hlasování o jednotlivých navrhovaných členech vědecké rady: 
Interní členové Počet hlasů 

prof. Ing. Jan Čapek, CSc. 12 

prof. Ing. Petr Hájek, Ph.D. 13 

prof. Ing. Jitka Komárková, Ph.D. 13 

prof. Ing. Beáta Mikušová Meričková, Ph.D. 13 

prof. Ing. Liběna Tetřevová, Ph.D. 13 

doc. Ing. Liběna Černohorská, Ph.D. 13 

doc. Ing. Jan Černohorský, Ph.D. 13 

doc. Ing. Miloslav Hub, Ph.D. 13 

doc. Ing. Hana Kopáčková, Ph.D. 13 

doc. Ing. Michaela Kotková Stříteská, Ph.D. 13 

doc. Ing. et. Ing. Renáta Myšková, Ph.D. 13 

doc. Ing. Viktor Prokop, Ph.D. 13 

doc. Ing. Jolana Volejníková, Ph.D. 12 

Mgr. David Zapletal, Ph.D. 13 

Externí členové Počet hlasů 

prof. RNDr. Oto Hudec, CSc., EF, Technická univerzita v 

Košiciach 

13 

prof. RNDr. Josef Hynek, MBA, Ph.D., FIM, Univerzita Hradec 

Králové 

13 

prof. Ing. Vladimír Olej, CSc., emeritní profesor FES 11 

prof. Dr. Ing. Miroslav Plevný, FE, Západočeská univerzita v 

Plzni 

13 

prof. Ing. Daniel Stavárek, Ph.D., OPF, Slezská univerzita v 

Opavě 

13 



 

 

prof. Ing. Martin Pělucha, Ph.D., NHF, Vysoká škola 

ekonomická v Praze 

13 

prof. Ing. Miroslav Žižka, Ph.D., EF, Technická univerzita v 

Liberci 

13 

prof. Ing. Stanislav Škapa, FP, Vysoké učení technické v Brně 13 

prof. Ing. Zuzana Tučková, Ph.D., FLKŘ, Univerzita Tomáše 

Bati ve Zlíně 

13 

doc. Ing. Lenka Švecová, Ph.D., ÚEM, Vysoká škola chemicko-

technologická Praha 

13 

doc. RNDr. Jaroslav Koutský, Ph.D., FSE Univerzita Jana 

Evangelisty Purkyně v Ústí nad Labem 

13 

doc. Ing. Vladimír Žítek, Ph.D., ESF, Masarykova univerzita v 

Brně 

13 

doc. Ing. Pavel Žufan, Ph.D., PEF, Mendelova univerzita v Brně 13 

Ing. Tomáš Vlasák, CzechInvest, Krajská reprezentace 

Pardubického kraje 

13 

Ing. Petr Mazánek, DEEP VISION s. r. o. 13 

Všichni navržení členové získali nadpoloviční počet hlasů všech senátorů. 

 

Poté proběhlo hlasování o usnesení. 

Usnesení: Akademický senát Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice 

projednal záměr děkana jmenovat členy Vědecké rady Fakulty ekonomicko-

správní Univerzity Pardubice a vyjadřuje předchozí souhlas s jejich jmenováním. 

Hlasování: 13 – 0 – 0 (pro – proti – zdrželi se).  

Usnesení bylo přijato.  

Děkan poděkoval senátorům za schválení usnesení. 

 

3. Informace o změnách ve studijních programech  

Děkan prof. Stejskal představil předkládaný bod. Informoval o procesu přípravy 

dvou akreditací, a to 1. double degree navazující studijní program Ekonomika a 

management: Mezinárodní management a udržitelnost (MMU) a 2. prodloužení 

akreditace bakalářského studijního programu Aplikovaná informatika – 

Multimédia pro firemní praxi (AIM). Vysvětlil, že v akreditaci MMU došlo ke 

změně na základě projednávání v Radě pro vnitřní hodnocení, nově mají být do 

studijního programu přijímáni pouze studenti v double degree režimu. 

V akreditaci AIM pak dojde k úpravám zejména povinně volitelných předmětů 

tak, aby došlo k vyrovnání úrovně znalostí studentů a byla dosažena vyšší 

kompatibilita s nabídkou navazujících studijních programů. Děkan dále zdůraznil, 

že tyto změny jsou senátu představeny proto, že senát dané akreditace již jednou 

projednával v původní podobě. 



 

 

K bodu proběhla krátká diskuse, v které byl řešen proces úprav při projednávání 

akreditace v Radě pro vnitřní hodnocení a administrativních úprav textu v rámci 

rektorátu. V diskusi vystoupili senátor dr. Mandys, proděkanka Myšková a děkan 

prof. Stejskal. 

 

Poté proběhlo hlasování o usnesení. 

Usnesení: Akademický senát Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice 

projednal a vzal na vědomí představené změny v připravovaných akreditacích. 

Hlasování: 13 – 0 – 0 (pro – proti – zdrželi se).  

Usnesení bylo přijato.  

Děkan poděkoval senátorům za schválení usnesení. 

 

Zasedání opustil senátor Dr. Mandys. 

Přítomno 12 senátorů. 

 

4. Různé  

Senátorka Ing. Soukupová položila dotaz ohledně odpovědnosti za univerzitní 

stráž a parkoviště. Uvedla, že u univerzity je velký problém s parkováním a nezdá 

se vhodné, aby zaměstnanec univerzity dával studentům varovné lístečky, 

případně volal městskou policii. Děkan k tomu uvedl, že problém s parkováním 

se řeší dlouhodobě, ale odpovědnost za celouniverzitní útvary a prostory je na 

rektorovi. Doporučil obrátit se s tímto problémem na rektora, byť současně dodal, 

že tento problém byl s rektorem již opakovaně řešen. Dále zmínil, že univerzita 

čeká na vyřešení režimu parkování ze strany města (možné zavedení modrých zón 

v lokalitě). 

Dr. Šmíd všem poděkoval za účast a ukončil zasedání. 

 

V Pardubicích, 27. února 2024 

 

JUDr. Martin Šmíd, Ph.D. 

předseda AS FES 


